
Amsterdam, 29 mei 2020 
 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Hierbij ontvangt u onze reactie op het besluit regionale- meld en coördinatiefunctie voortijdig 
schoolverlaten.  
 
Op 21 februari 2020 hebben wij (RMC-regio 21) onze reactie gegeven op de internetconsultatie 
conceptregeling regionale aanpak voortijdig schoolverlaten 2020-2024.  
 
In deze brief hebben wij het volgende opgenomen over het niet indexeren van de RMC-middelen: 
“Waar RMC21 een groot knelpunt ziet, is dat de verbreding van de opdracht niet gepaard gaat met meer 
geld. De beschikbare bedragen zijn sinds 2015 niet meer geïndexeerd. Doordat er een regio bij is gekomen, 
worden de middelen over meer regio’s verdeeld en is er per regio minder beschikbaar. Deze keuze 
bevreemdt ons – enerzijds is de urgentie van de aanpak bevestigd en is de opdracht zelfs, terecht, 
uitgebreid. Anderzijds nemen de middelen die regio’s daarvoor ontvangen af. Dat heeft consequenties voor 
de aanpak die in de regio is ontwikkeld en die de partners de komende periode willen versterken en 
doorontwikkelen. Het is zeer de vraag of de gestelde ambitie (20.000 vsv-ers landelijk) kan worden bereikt 
met de inzet van beperktere middelen.”  
 
De RMC-regio 21 blijft ook bij deze consultatie bij dit standpunt. In de nieuwe vsv-periode is de 
taakstelling van de opdracht verbreed, de salarissen zijn geïndexeerd maar de vsv middelen en de 
reguliere RMC-middelen zijn dat niet terwijl de taak omvangrijker is geworden en mogelijk nog groter 
gaat worden. 
 
Bij zowel de vsv middelen (zoals de middelen voor de uitvoering van de RMC taak bij de regeling 
regionale aanpak voortijdig schoolverlaten ook wel worden genoemd) als de reguliere gemeentelijke 
RMC- en kwalificatieplichtmiddelen (financiering voor gemeenten voor uitvoering van RMC en 
kwalificatieplicht) vinden er geen indexeringen plaats. Al een paar jaar is er bij de vsv gelden sprake van 
een terugloop aan middelen.  
 
De rek is er inmiddels behoorlijk uit en dat terwijl de ambities onverminderd hoog blijven. De kosten 
van medewerkers en andere kosten nemen toe, alleen al door de reguliere loonontwikkeling. Vandaar 
dat wij het op zijn minst billijk zouden vinden dat u de vsv middelen als de reguliere RMC-middelen kunt 
indexeren, terwijl er eigenlijk (gelet op uw ambities m.b.t. het tegengaan van voortijdig schoolverlaten 
en een versteviging de kwetsbare jongeren op de arbeidsmarkt) middelen bij zouden moeten.  
De coronacrisis vraagt van de opleidingen en de RMC-professionals om extra mankracht en tijd in de 
begeleiding van jongeren te steken om het effect van deze crisis waar mogelijk te beperken. De 
inschatting is dat de effecten en naweeën van de crisis wel enige tijd zal gaan duren – en dat er de 
komende jaren ook om die reden extra inzet van de RMC wordt gevraagd.  
 
Tot slot - ook met oog op uw reactie op de uitkomsten van het IBO Jongeren met een afstand tot de 
arbeidsmarkt vinden wij het niet verhogen van het beschikbaar budget een vreemde.  U bent 
grotendeels positief over de voorgestelde taakuitbreiding, laat het aan het volgende kabinet over om 
hierover besluiten te nemen, terwijl u nu wel besluit dat de middelen voor RMC en vsv tot en met 2024, 
dus tot ver in de volgende kabinetsperiode, gelijk blijven. 
 
Graag willen wij u vragen om indien u de vsv- en  RMC-middelen niet gaat verhogen, die ten minste te 
indexeren.  
 
Met vriendelijke groet, 
Namens RMC 21 
 
Sanne Schut 
RMC-coördinator contactgemeente Amsterdam  


